

Romelanda UF  
Romevi Hög 130  
442 92 Romelanda

**PROTOKOLL** Nr 8-2018

2018-08-13

§ 105 – 121

Art Huvudstyrelsemöte

Tid 19.00

Plats Romevi

Närvarande: Thomas Thunberg, Maria Carlsbogård, Robert Rehammar, Liisa Sjöberg, Jan Flodin,  
Susanne Lindström

		<b>Ansvarig</b>
§ 106 Öppnande	Thomas hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.	
§ 107 Dagordning	Dagordning godkändes.	
§ 108 Föregående Protokoll	Föregående protokoll godkändes.	
§ 109 Kansli info	<ul style="list-style-type: none"><li>- Vi kontaktar alla medlemmar via FB &amp; laget.se för att se vem som kan ha de sista nycklarna till Diseröds idrottshall.</li><li>- Idrottens dag:<ul style="list-style-type: none"><li>• Liisa planerar in ny boule-utmaning med boulesektionen, Thomas kollar vilka som kan vara med.</li></ul></li><li>- Idrottspolitisk debatt: förtroendevalda är välkomna att delta, 28/8 18-20.30.</li></ul>	TT LS, TT
§ 110 Ekonomi	Maria rapporterar. Bra med pengar på kontot. Medlemsavgifter kommer till innebandyn i dagarna.  Lägg in nyckelvärden på Dunross hemsida och därefter fakturera.	JF/MC
§ 111 Sponsring	Bemanning ICA Maxi: Ålderskravet är borttaget. I år är det P05-06 (ca 20 personer), F05/06 (ca 12 personer), P01/02 (ca 4 personer), damlaget (ca 4 personer). Det behövs 54 personer. Maila ut information till respektive lag.	TT
§ 112 Fotboll	Herrarna drar igång i veckan (34). Damerna börjar 26/8. Vi har 4 sammandrag i höst v36x2 v38 och v39. Det är svårt att boka halltider då kommunen inte informerar om när ansökningar ska inkomma. Vi pratar om att starta en Futsal-sektion. Maria sammanställer vilken kostnad det kommer innebära. Thomas kontaktar kommunen angående reparation av konstgräsplanen. Fotografering; Vi satsar på att göra lagbilder av alla lagen, men inte individuella bilder. Robert skickar ut tider till dom olika lagen och hanterar fotografering.	MC TT RR
§ 113 Innebandy	Dam och herrlagen får hjälpa till att ta entre till derby mot Kungälv 9/12. Ale IBK kontaktade oss och frågade om vi vill starta ett P05-lag.	

	Problemet är brist på halltider i Kungälv.	
§ 114 Gymnastik	Maria mailar till alla i föreningen om att vi söker ledare till vår nya -15-grupp.	MC
§ 115 Boule	Inget att rapportera.	
§ 116 Bordtennis	Blir antagligen 3 seniorlag 2018/19.	
§ 117 Förenings-organisation / Föreningsutveckling	Hur går vi vidare med överlämnandet till kommunen. Vi vill helst få till ett avtal liknande Kodes. Ta hjälp av Ken Gunnesson med att ta fram ett avtalsförslag.	TT
§ 118 Övriga frågor	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Susanne tar hand om PCB-undersökningen. Maria tar fram krav från kommunen om vad de vill ha.</li> <li>• Vårt tak har för lite lutning för att lägga ett bandat plåttak. Vi har fått en offert på 80kkr ex moms från Brehåltts Tak AB. Vi återkommer och meddelar att vi är intresserade, men vill söka bidrag innan vi påbörjar arbetet.</li> <li>• Thomas gör ett utskick om att kommunen vill ha in alla nycklar till idrottshallen.</li> <li>• Arbetsdagen, Thomas har lagt in i alla kalendrar, men Maria flyttar över det till lagsidorna så vi också får LOK-stöd. Thomas tar med info om detta i nyckelutskicket.</li> <li>• Thomas kontaktar Daniel Ström om att P09 får i uppdrag att fixa tennisplanen istället då dom har bortamatch på arbetsdagen.</li> <li>• Jubileet: Vi ber Katarina Eriksson, Karin Flodin och Ken hjälpa till med arrangemanget.</li> </ul>	SL, MC  TT  MC  TT  MC
§ 119 Planering	Huvudstyrelsemöten måndagar kl 19:00 Styrelsemöte den 3/9, 1/10, 5/11, Förlängt styrelsemöte lördagen den 1/12 11:00-15:00 Idrottens dag 25/8 Höstmöte torsdag 14/11 19:00 Vårens arbetsdag lördag den 14/4 Höstens arbetsdag lördag den 22/9	
§ 120 Nästa möte	Nästa möte måndag 3/9 klockan 19:00. För fika ansvarar: Susanne	
§ 121 Avslutning	Mötet avslutades	

.....  
Thomas Thunberg  
Ordförande

.....  
Robert Rehammar  
Sekreterare